
Referat fra bestyrelsesmødet den 22. august 2024. 

Tilstede var: Mads Quyang, Qu Wang, Mogens Stibius, Rasmus Knudsen, Erik Schaadt & 
Anne-Sophie Eriksen. Afbud: Frank Blinkenberg. 

Referent: Anne-Sophie Eriksen 

 

Følgende blev drøftet og taget notat om aktion:  

 

• Der er udarbejdet skitseforslag til anlæggelse af padelbane som er forelagt 
kommunen. Bestyrelsen sørger for udarbejdelse af ansøgning til byg og plan som 
forelægges bestyrelsen til godkendelse inden indsendelse. 

• Tag i hallen undersøges for utætheder og mulig skimmelsvamp. 

• Drøftelse af forskellige kommende arrangementer: i bl.a.  motionist og 
ungdomsafdelingen. 

• Planen for indendørssæsonen blev drøftet, den er stadig under udarbejdelse. Herunder 
træner bemanding mm.  

• Beskrivelse af niveau til hjemmesiden ifh til holdtilmelding. 

• Rabatordningen til booking af indendørsbaner forlænges til at dække 
sommersæsonen. 

• Globus Visma halbooking: Bestyrelsen arbejder på, at vi om senest et år er klar til at 
skifte til et system der på bedre vis opfylder klubbens behov.  

 


